
Rada školy pri Škole pre mimoriadne nadané deti a Gymnáziu, Teplická 7, 831 02 Bratislava 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia 

Rady školy pri Škole pre mimoriadne nadané deti a Gymnáziu, Teplická 7, Bratislava 
zo dňa 6. júna 2024 

 
 
Prítomní: Ing. Alexandra Velická, PhD., Mgr. Katarína Karšňáková, Mgr. Renáta Šramová, JUDr. Ing. 
Rudolf Cándra, Roman Chudík, Ing. Martin Mikuš, PhDr. Ing. Lucia Vidanová, Jakub Benčo 
 
Neprítomní:  Doc. RNDr. Ivan Haverlík, Mgr. Cmorej, Mgr. Simona Petrik – ospravedlnená neúčasť, 
 
Hostia: PhDr. Jolana Laznibatová, CSc.- riaditeľka školy 
            PaedDr. Jozef Doddy Cimra – zástupca riaditeľky školy 
 
Rada školy je uznášaniaschopná. 
 
Program: 
 

1. Otvorenie zasadnutia. Program bol poslaný dopredu.  
2. Predstavenie nového dočasného člena Rady školy. 
3. Schválenie programu, voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
4. Štátna školská inšpekcia 
5. Zmena vedenia školy, informácie o stave odovzdávania kompetencií 
6. Zabezpečenie výchovno-vzdelávacieho procesu pre šk. rok 2024/25 
7. Zmeny v členstve v RŠ 
8. Plán výkonov v šk. roku 2024/25 
9. Rôzne 
10. Záver 

 
K bodu 1:  
          Predsedníčka Rady školy Ing. Alexandra Velická, PhD. privítala prítomných a otvorila zasadnutie 
Rady školy (ďalej len „RŠ“). 
 
K bodu 2: 
                  Predsedníčka Rady školy Ing. Alexandra Velická, PhD. privítala a predstavila nového člena 
RŠ, ktorý do volieb predsedu Študentského parlamentu bude zastupovať predsedníčku a 
podpredsedníčku Študentského parlamentu, ktoré úspešne zmaturovali a ukončili štúdium na škole.  
 
K bodu 3: 
                Nasledovala voľba zapisovateľky a overovateľov zápisnice.  
Za zapisovateľku bola navrhnutá  
Mgr. Katarína Karšňáková 
Hlasovanie o návrhu: 
Počet všetkých členov RŠ: 11 
Počet prítomných členov RŠ: 8 
Výsledky hlasovania: za: 8 hlasov, zdržali sa: 0 hlasov, proti: 0 hlasov 
 
Za overovateľku bola navrhnutá Mgr. Renáta Šramová  
Hlasovanie o návrhu: 
Počet všetkých členov RŠ: 11 
Počet prítomných členov RŠ: 8  
Výsledky hlasovania: za: 8 hlasov, zdržali sa: 0 hlasov, proti: 0 hlasov 
 
RŠ jednohlasne odsúhlasila návrh jednotlivých bodov programu,  
Hlasovanie o návrhu: 
Počet všetkých členov RŠ: 11 
Počet prítomných členov RŠ: 8 



Výsledky hlasovania: za: 8 hlasov, zdržali sa: 0 hlasov, proti: 0 hlasov 
 
 
K bodu 4: 
        Riaditeľka školy  PhDr. Jolana Laznibatová, CSc. oboznámila RŠ o prebiehajúcej inšpekcii na 
škole. Jedná sa o tematickú inšpekciu, vedenie školy absolvovalo pohovory s inšpektorkami. Pani 
riaditeľka zdôraznila dlhodobé výborné výsledky školy. 
 
K bodu 5: 
 Vzhľadom na výsledky volieb riaditeľa školy prichádza k zmene vedenia Školy pre mimoriadne 
nadané deti a Gymnázia k 1.7. 2024.  
Pani riaditeľka PhDr. Jolana Laznibatová, CSc. informovala RŠ o stave odovzdávania kompetencií. 
Zdôraznila, že dlhodobé výsledky školy potvrdzujú opodstatnenosť školského vzdelávacieho programu 
Aprogen. Proces odovzdávania sa aktuálne obmedzuje už len na pečiatky a kľúče, zriaďovacie listiny a 
školský vzdelávací program je už odovzdaný.  
 PaedDr. Jozef Doddy Cimra potvrdil slová p. riaditeľky PhDr. Jolany Laznibatovej, CSc. Obaja 
potvrdili dohodu na zachovaní školského vzdelávacieho programu Aprogen. 
 Predsedníčka Rady školy Ing. Alexandra Velická, PhD. ocenila úspešné prebratie agendy.  
 
K bodu 6: 
 Zástupca riaditeľky školy a budúci riaditeľ Školy pre mimoriadne nadané deti a Gymnázia 
PaedDr. Jozef Doddy Cimra informoval RŠ o zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu pre šk. rok 
2024/25. 
 Pedagogický zbor na Teplickej je personálne kompletný, aktuálne chýba jedna vychovávateľka, 
v 4. ročníku bude ŠKD zúžená na tri triedy. 
 Na Gymnázium prídu noví pedagógovia na predmety – biológia, nemčina, slovenčina, 
angličtina. Stále nám chýbajú pedagógovia na matematiku a informatiku. Na predmet fyzika bude prijatý 
náš bývalý absolvent, ktorý je aktuálne študentom teoretickej fyziky na FMFI UK.  
Ekonomické oddelenie má obsadené všetky tri pozície – účtovníčka a personalistka. 
 1. júla prebehne zmena zástupcov riaditeľa školy: 
- 1. stupeň – Mgr. Helena Nagyová 
- Gymnázium – od 1.4.2024 bola nominovaná Mgr. Katarína Kučerová 
- Gymnázium -  od 1.7. 2024 Mgr. Katarína Karšňáková 
  
 
K bodu 7: 
 Mgr. Katarína Karšňáková oznámila vzdanie sa mandátu zástupcu pedagogických 
zamestnancov v RŠ k 30. júnu 2024 z dôvodu novej funkcie zástupkyne riaditeľa školy od 1.7. 2024. V 
júni sa budú konať nové voľby zástupcu pedagogických zamestnancov, nakoľko na druhom mieste v 
posledných voľbách skončila súčasná zástupkyňa riaditeľky školy Mgr. Katarína Kučerová.  
 Druhým novým členom RŠ bude od septembra nový predseda Školského parlamentu, ktorý tiež 
vzíde z nasledujúcich volieb do Školského parlamentu.  
 
K bodu 8: 
  PhDr. Jolana Laznibatová CSc., riaditeľka školy, predstavila Plán výkonov pre šk. rok 2024/25. 
 Do prvého ročníka na Teplickú nastúpi 64 žiakov, žiadali sme 66, budú otvorené 4 triedy po 16 
detí. Do prímy sa hlásilo 74 žiakov, prijatých bolo 54, budú otvorené tri triedy po 18 študentov. Nebude 
vytvorená matematická trieda, budeme pokračovať v overenom fungovaní z 1. stupňa vo vytváraní 
matematických skupín.  
  RŠ vzala na vedomie.  
 
K bodu 9: 
 PhDr. Jolana Laznibatová, Csc., upozornila RŠ na potrebu každoročne na zasadnutí RŠ 
schvaľovať školský vzdelávací program Aprogen. RŠ vzala informáciu na vedomie.  
  JUDr. Ing. Rudolf Cándra sa pýtal nakoľko sa avizovaná optimalizácia škôl, na ktorú vyzval 
minister školstva zriaďovateľa, dotkne ŠpMNDaG. PhDr. Jolana Laznibatová, CSc., reagovala, že 
diskusia o optimalizácii sa nikdy netýkala ŠpMNDaG. 
 
K bodu 10: 



  Predsedníčka Rady školy Ing. Alexandra Velická, PhD. poďakovala pani riaditeľke za jej prácu 
na budovaní školy, za vedenie školy a spoluprácu s RŠ. 
          Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie RŠ. Ďalšie zasadnutie 
RŠ v tomto školskom roku nie je potrebné.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zápisnicu vyhotovila:               Mgr. Katarína Karšňáková             .................................................. 
                                    zástupkyňa predsedníčky Rady školy                     podpis 
 
 
 
Zápisnicu overila:         Mgr. Renáta Šramová                   .................................................. 
                                          tajomníčka Rady školy                                    podpis 
 
 
 
 
Schválil:                    Ing. Alexandra Velická, PhD.                 .................................................. 
                                     predsedníčka Rady školy                                       podpis 


